
Kirkkonummen Vanhusneuvosto                    Kirkkonummi 22.10.2024 

 

Lausunto koskien palveluverkkoselvitystä 

 

Arvoisat hallituksen jäsenet ja kunnanvaltuuston valtuutetut 

 

Vanhusneuvosto sai kokouksessaan 7.10.2024 palveluverkkoselvityksen 
suunnittelupäällikkö Reetta Hyväriseltä. 

Vanhusneuvosto päätti laatia lausunnon kunnanhallitukselle sekä tiedoksi 
kunnanvaltuuston valtuutetuille. 

Ikääntyneiden osuus väestöstä kasvaa tulevina vuosina merkittävästi, joten heidän 
tarpeensa tulee aina ottaa huomioon aikaisemmin eli jo suunnitteluvaiheessa. 

Palveluverkkoa kehittäessä pitää varmistaa, että senioriväestön ja 
eläkeläisyhdistysten käytettävissä on maksuttomia tiloja päiväsaikaan, mm. 
tapahtumia, kokouksia ja  liikuntaa varten. Kokoontumistilojen yhteyteen tarvitaan 
myös yhdistyksille varastotiloja mm. harrastusvälineiden säilytystä varten.  

Vanhusneuvostossa on noussut huoli senioriväestön tarpeita ja turvallista 
harjoittelua mahdollistavien maksuttomien kuntosalien puutteesta. 
Hyvinvointikeskuksen antaman fysikaalisen kuntoutusvaiheen jälkeen ikäihmisen 
tulee voida jatkaa ohjauksessa   saamiensa harjoitteiden tekemistä omatoimisesti 
asiasilla laitteilla. Edullisia ja turvallisia kuntosaleja tulisi olla keskustan lisäksi 
Masalassa ja Veikkolassa, jotta omatoiminen kuntoutuminen olisi yhdenvertaista 
kunnan alueella.  

Vanhusneuvosto on kiinnittänyt huomiota, että kävelyteiden varsille tarvitaan 
levähdyspenkkejä kohtuullisten välimatkojen päähän. Penkit luovat ikäihmiselle 
turvaa madaltaen kynnystä lähteä ulos liikkumaan.  

 

”Hyvin voiva seniori - kannattava investointi” 

 

 

Kaj Sjöblom 
Puheenjohtaja 


